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INTERPELAC.'A

Realizuj4c mandat radnego na podstawie art. 24 lust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990
roku o samorz4dzie gminnym (Dz.U. z 2O2L r. poz. L3721 przedkladam nastgpujaca
interpelacjg:

Szanowng Panie Burmistrzu,

L) Przed cmer:rtao,:zem parafialnym przy ulicy Poniatowskiego, na terenie na7e?4cyrlr
do Gminy Miejskiej Kolo w 2O2O roku zostala umiejscowiona tablica informuj4ca
o zakazie handlu ,,:w zviry)ns. z zagroheniem epidemiologicznym". Na tablicy pr6imo
szuka6 podstawy prawnej wprowadzenia takiego zakaat.
W zuiaalcu z powyilsrym prosze o:
1) podanie podstawy prawnej, na jakiej zostal wprowadzony zakaz handlu

i obowiqzuje do dnia dzisiejszego.
2l wyjaSnienie sformulowania,,handel obwoZnf w kontekScie wjakim uiryto go na

tej tablicy.
3) czry istniej4 przeszkody, aby wzorem przygotowania do handlu wre2imie

sanitarnym placu targowego przy ulicy Narutowicza, przygotowad teren przed
cmentarzem, aby umo21iwi6 sprzedaj4cym i kupujacym dokonania transakcji,
praT<tyczxrie2razSr wroku tj. na odpust 6 sierpnia iprzed i w dniu 1 listopada?

Z inforrnacji przekazarrej od jednego z mieszkafuc6w, w;rnika, he na profilu
jednego z portali spolecznoSciowych zanie$ciL Pan informacjg jakoby,
to uchwala rady miasta stanowila o braku mo2liwoSci handlu na terenie przy
cmentarzu paralialnym przy ulicy Poniatowskiego.
W 6viaaL<u z powyhsrym prosze o informacjg:

1) Na jakiej podstawie odbywal sig handel w 2019 roku i wczeSniej?
2l Jaka uchwalg rady miasta mial Pan na mySli pisz4c informacjg

na swoim profilu na Faceboolan, 2e,,teren obok cmerttarza nie jest
terenem przezrLaczonJfin pod handel w uchwale rady miasta"?
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Monster Piotrek przede wszystkim na
koncerecie nie bqdzie zadnych stoisk. Po
drugie teren obok cmentarza nie jest terenem
przeznaczonym pod handel w uchwale rady
miasta. W tym szczeg6lnym okresie pandemii
nie mozna tam zezwolic na handel, nawet w
dniu odpustu, gdyz to nie Pan ponioslby
ewentualnq odpowledzialnoS6, gdyby kto6 ulegt
zakazenlu, Iub gorzeJ zmarl...

3) Czy w zuiaals,t z inforrnacj4, 2e ,,teren obok crnetttxza nie jest
terenem przezrlaczonym pod handel w uchwale rady miasta"
rozurairy Pan mo2liwo$e ztoLenia stosowanego projektu uchwaly
na sesjg w miesi4cu wrzeSniu, z zapisarrri pozutalajacJrmi na harrdel
na terenie obok cmentarza w rezimie zgodnym z wytycznyrni, jakie
obowiazuja na placu targowym przy ulicy Narutowicza, aby
umo21iwi6, a przede wszystkim ulatwi6 starsz5rm mieszkaricom
miasta, zaopattzenie sie zerowr:.o w kwiaty jak i w znicze na odpust
w dniu 6 sierpnia iprzed i w dniu 1 listopada?

Z powa2aniem


